Emir Kipi (Imperativform)

du’ya göre emredilirken bazı eylemlerde eylem köküne -e eki  getirilse de olur getirilmese de. Ancak bazı eylemlerde -e ekinin mutlaka söylenmesi gerekir. Ayrıca du ve ihr’de şahıs zamirleri kullanılmaz, ancak Sie’de ise mutlaka söylenmesi gerekir:
Du                           ihr                             Sie 	 Komm(e)!  Gel!           Kommt! Gelin!           Kommen Sie! Gelin(iz)! Arbeite!   Çalış!        Arbeitet! Çalışın!         Arbeiten Sie! Çalışın(ız)! Lächle!    Gülümse!  Lächelt! Gülümseyin! Lächleln Sie! Gülümseyin(iz)!

Wasch(e)  dich!                               Yıkan! Wascht  euch!                                 Yıkanın! Waschen  Sie sich!                         Yıkanınız!

▪ Kökü -d, -t, -ig; -m, -n, ( / m / ve / n /’nin önünde / m, n, r, l / ve / h / gibi ünsüzlerin dışında bir ünsüz olacak); -el, -er ile biten eylemlerde du’ya göre emredilirken mutlaka -e getirilir.du 	
ihr 	
Sie 	
Antwort-e!
Antwortet!
Antworten Sie!     Cevap veriniz!
Lern-e!
Lernt!
Lernen
Sie!
Öğreniniz!
Handl-e!
Handelt!
Handeln
Sie!
Pazarlık yapınız!
Änder-e!
Ändert!
Ändern
Sie
Değiştiriniz!
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Präsens’te du’ya göre çekilirken, kökündeki / e / ünlüsü / i(e) / biçiminde değişen düzensiz eylemler emir şeklinde de aynı kalır, sadece du’nun -st eki kaldırılmış olur. Bu gibi eylemlerin emir şeklinde du’da -e eklenmez:
Präsens      du       ihr         Sie 	 geben      : gibst       → Gib!       Gebt!       Geben      Sie! Veriniz! sprechen : sprichst  → Sprich!   Sprecht! Sprechen Sie!  Konuşunuz!

▪ Kökünde / a / ve / o / ünlüsü olan düzensiz eylemler Präsens’te du’ya göre çekilirken bu ünlüler   / ä /  ve  / ö /  oluyordu. Ancak bu tür eylemlerin emir şekli Präsens’teki çekimlerine uymamaktadır:
Präsens     du           ihr       Sie 	 fahren      : fährst     → Fahr(e)!    Fahrt!     Fahren Sie!   Gidiniz! stossen   : stösst     → Stoss(e)!  Stosst!   Stossen Sie!  İtiniz!

▪ Örneğin werden, haben ve sein kısmen kurala uymaz. Bunların emir şekli şöyle yapılır:
du                            ihr 	 Werde   glücklich!     Werdet glücklich! Sei(e)    ruhig!           Seid ruhig!
Hab(e)   Glück!          Habt Glück!


Sie 	
Werden  Sie  glücklich!       Mutlu olunuz! Seien      Sie  ruhig!             Sessiz olunuz! Haben     Sie   Glück!           Bahtınız açık olsun!

